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Protokoll	från	styrelsemöte	fredagen	den	8	november	kl	18-20	i	Föreningshuset	

Deltog 
• Janurban Modig, ordförande
• Carin Mogerud, vice ordförande
• August Boj, sekreterare
• Annika Wideman, webbmaster
• Gunn Johansson, ekonomi
• Maria Bergström

Inbjudna som deltog (valberedning) 
• Ann-Charlotte Modigh, valberedningen
• Maria ”Chus” Löfstrand, valberedningen

Deltog ej 
• Pontus Brolin, anmält förhinder
• Elin Kainulainen
• Cajsa Hedberg, adjungerad

§ 1.		Mötets	öppnande
Ordföranden	Janurban	öppnade	mötet	och	hälsade	valberedningen	särskilt	välkommen.

§ 2.		Val	av	mötesfunktionärer
Janurban	valdes	som	mötesordförande,	August	som	sekreterare	och	Maria	att	jämte
ordföranden	justera	protokollet.

§ 3.		Mötets	dagordning
Förslaget	till	dagordning	kompletterades	och	godkändes.

§ 3.		Genomgång	av	mötesanteckningar	från	styrelsemöte	13	oktober
Anteckningarna	gicks	igenom	och	diskuterades	samt	lades	till	handlingarna.

§ 4.		Valberedningsfrågor
Ann-Charlotte	och	Chus	i	valberedningen	ställde	frågan	till	styrelsen	om	det	informations-
material	som	de	hade	samlat	kunde	vara	lämpligt	att	presentera	för	presumtiva	nya	styrelse-
ledamöter.	Föreslogs	att	projektpresentation	av	Tillväxt	Djurhamn	kunde	komplettera	infor-
mationen.	Vars	och	ens	nuvarande	roll	och	tankar	om	fortsatt	styrelseengagemang	diskute-
rades.	Följande	framkom

• Annika	vill	lämna	styrelsen	vid	kommande	föreningsstämma.
• Gunn	är	positiv	till	fortsatt	styrelseengagemang	men	inte	som	kassör.
• Janurban,	ordförande	och	August,	sekreterare	kan	tänka	sig	att	ta	över	varandras

nuvarande	funktioner.	Janurban	är	även	positiv	till	att	över	uppgiften	som	webmas-
ter	från	kommande	verksamhetsår.

Nya	nomineringar	diskuterades	
• Kerstin	Olesen	är	positiv	till	att	låta	sig	nomineras	till	ordinarie	ledamot	och	kassör

från	kommande	verksamhetsår.
• August	har	förhört	sig	om	Hans	”Hjallis”	Hjalmarssons	intresse	för	att	låta	sig	nomine-

ras	till	Kulturarvets	styrelse.	Hjallis	kommer	närmast	från	Värmland	och	har	under
oktober	flyttat	till	Djurö	där	han	fått	en	bostad	på	Trygghetsboendet.	Han	har	arbetat
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inom	förlagsbranschen	och	hjälper	i	dag	sin	dotter	och	måg	som	driver	Sjösala	Förlag	
i	Stavsnäs.	August	tror	att	Hjallis	kan	komplettera	styrelsen	på	ett	positivt	sätt	genom	
sina	erfarenheter	och	kontakter.	Han	har	ställt	sig	positiv	till	att	låta	sig	nomineras	till	
vår	styrelse.	

Ann-Charlotte	och	Chus	tackade	för	informationen	och	återkommer	inför	kommande	före-
ningsstämma	i	mars	2020.	

§ 5.		Ekonomi	och	medlemmar
Gunn	rapporterade	att	föreningens	banksaldo	var	11.395:72	och	att	inga	nya	medlemmar	till
kommit	sedan	förra	styrelsemötet	den	13	oktober.

§ 6.		Hemsida,	Facebook	och	webb
Annika	uppdaterar	kontinuerligt	utifrån	det	som	övriga	i	styrelsen	levererar	i	form	av	text
och	bild.	Hemsidans	senaste	inslag	utgörs	av	resultatet	av	tipspromenaden	som	utgjorde
tävling	vid	Öppet	Hus	i	Kulturhuset	den	26	oktober.

§ 7.		Rapporter
• August	informerade	om	att	han	blivit	medlem	i	Föreningen	Flottans	Män	som	bidrar	

till	att	hålla	Marinens	och	örlogsflottans	traditioner	levande	och	att	sprida	
information	om	Marinen	och	dess	verksamhet.	Föreningen	har	fina	lokaler	i	
Drottning	Viktorias	Örlogshem,	Teatergatan	3,	i	samma	hus	som	Vallmans	salonger,	
inte	långt	från	Nationalmuseum.	

• August	kommer	att	delta	i	en	kurs	i	föreningsarkiv	den	12	november	i	Strömma
hembygdsförenings	lokaler.

• Janurban	och	Pontus	kommer	att	delta	i	ett	seminarium	den	21	november	kl	9-20
som	anordnas	av	Fältslagsmuseet	Hamn	i	Nacka.	Seminariet	är	en	avslutning	på
Trehundraårsminnet	av	rysshärjningarna	och	har	temat	Det	Stora	Nordiska	Kriget
1719-1721.

§ 8.		Destinationsutveckling
Konstaterades	att	destinationsutveckling	utifrån	vår	maritima	historia	är	vår	förenings	kärn-
verksamhet	och	att	vi	är	den	enda	lokala	föreningen	som	har	det	i	fokus.	Carin	kommer	att
uppdatera	planen	för	destinationsutveckling	utifrån	nyvunna	kunskaper	genom	sin	turism-
utbildning.	Eventuellt	kommer	planen	senare	läggas	ut	på	vår	hemsida.

§ 9.		Programverksamhet
Närmast	kommande	event	är	föredraget	”Flykten	över	Östersjön”	den	7/12	kl	15	i	Djurö
Kyrka	med	Mirja	Arnshav	från	Statens	Maritima	museet.	Kyrkoherde	Yvonne	Hallin	kommer
inleda	med	information	om	församlingens	tidigare	arbete	med	vänorterna	Ormsö/Dagö	i	Est-
lands	skärgård.	Arrangemanget	är	gratis	för	deltagarna.	Vi	har	ansökt	om	4	000	kr	i	bidrag
från	Värmdö	kommun	och	avsatt	1	000	kr	från	egen	budget.	August	ansvarar	för	genomfö-
randet.
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§ 10.		Projektverksamhet
Projektet	Djurhamnssvärdet
Målet	med	projektet	är	att	få	fram	två	kopior	av	Djurhamnssvärdet,	dels	en	kopia	som	visar
hur	svärdsoriginalet	ser	ut	i	dag,	dels	en	kopia	som	visar	hur	forskarna	tror	att	det	såg	ut	då
det	användes.	Vidare	att	samla	all	information	som	forskarna	vet	om	projektet.	Vi	har	även
diskuterat	om	möjligheten	att	göra	kopievarianter	för	barn	och	souvenirsvärd	som	utgår	från
Djurhamnssvärdet.	Syftet	är	att	berätta	vår	historia	med	utgångspunkt	från	svärdet.

Projektet	inleds	med	ett	styrelsemöte	på	Historiska	museet	torsdagen	den	12/12	kl	09.00-
11.30	då	vi	får	träffa	intendent	Andreas	Olsson	som	ansvarar	för	Livrustkammarens	
samlingar	med	inriktning	på	vapen	och	rustningar,	avdelning	för	samlingar	och	forskning,	
enheten	för	historiska	samlingar.	Vidare	hans	kollega	på	historiska	museet,	Jenny	Nyberg.	
Beslöts	att	inbjuda	Kerstin	Olesen,	Hans	Hjallis	Hjalmarsson	och	arkeolog	Martin	Rundkvist	
till	mötet.	

§ 11.		Projektet	Tillväxt	Djurhamn
I	projektet	ingår	fyra	delprojekt,	som	sammantaget	har	till	syfte	att	möta	behovet	av	lokal 
utveckling,	för	att	på	ett	professionellt	sätt	kunna	ta	emot	besökare	och	berätta	vår	mariti-
ma	historia	från	stormaktstid.	Projektet	är	förankrat	inom	kommunen.	Aktuell	status	för 
delprojekten:

• Marinmuseum	Djurhamn,	med	August	som	kontaktperson	och	ansvarig.
Den	31/10	skickades	en	ansökan	in	till	länsstyrelsens	kulturmiljöenhet	på	200.000	kr	
• Besöksbryggor	och	småbåtshamnar,	med	Pontus	som	kontaktperson	och	ansvarig. 
Arbetet	har	inte	inletts.
• Hembygdsgård,	med	Maria	som	kontaktperson	och	ansvarig.
Arbetet	har	inte	inletts.
• Vandrarhem,	med	Carin	som	kontaktperson	och	ansvarig.
Ett	förslag	som	har	diskuterats	är	att	ett	vandrarhem	byggs	på	kommunens	rekreations-
område	Vita	Grindarna	som	arrenderas	av	företaget	Skärgårdens	Hjärta	och	som	ägs	av 
Mikael	och	Carin	Mogerud.	Deras	arrende	har	nyligen	förlängts	med	fem	år.	För	närva-
rande	undersöks	möjligheten	att	komplettera	de	stugor	som	finns	på	området	med	så 
kallade	villavagnar.

§ 12.		Byggnadsvårdsprojekt
Församlingens	lilla	lusthus	på	Kyrkudden	är	i	behov	av	renovering	vilket	såväl	kommunanti-
kvarie	Lenore	Weibull	som	byggnadsantikvarien	Karolina	Matts	på	Statens	Maritima	Museer 
har	påpekat.	Möjligheten	till	andra	bidrag	än	kyrkoantikvariska	medel	har	nämnts.	Sveriges 
Byggnadsvårdsförening	som	arrangerar	byggnadsvårdsläger	har	visat	ett	visst	intresse. 
Janurban	som	har	åtagit	sig	att	driva	ett	eventuellt	projekt	föreslår	att	en	sådan	renovering 
skulle	kunna	vara	en	del	i	att	utveckla	platsen	med	lusthuset	som	en	av	de	sex	utsiktsplatser 
som	vi	har	planerat	ska	ingå	i	utemuseet	Marinmuseum	Djurhamn.
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Frågan	diskuterades.	Föreslogs	att	en	mindre	arbetsgrupp	bildas	för	planering	av	de	sex	
utsiktsplatserna	samt	att	projektet	med	lusthuset	bör	inledas	med	en	formell	skriftlig	
förfrågan	till	församlingens	kyrkoråd	som	har	en	byggnadsgrupp	som	ansvarar	för	försam-
lingens	samtliga	byggnader.	

§ 13.		Övriga	frågor
Föreningen	Djurö	kulturhus
Janurban	åtog	sig	att	genom	ordförande	för	föreningen	Djurö	kulturhus	undersöka	intresset
för	utveckling	av	föreningens	hemsida	och	möjligheten	till	uthyrning	för	andra	ändamål	än
dagens	för	att	på	så	sätt	öka	Kulturhusets	nyttjande	och	få	in	hyresintäkter.	Mötet	var	över-
ens	om	att	det	är	viktigt	att	vi	i	så	stor	utsträckning	som	möjligt	själva	nyttjar	Kulturhuset.

Informationsfoldrar	
Gunn	presenterade	förslag	till	två	efterfrågade	enkla	foldrar,	en	om	Sjöhistoriska	stigen,	en	
om	vår	förening	som	mottogs	mycket	positivt.	Janurban	åtog	sig	att	utveckla	förslagen.	

§ 14.		Kommande	styrelsemöte
Torsdagen	den	12/12	kl	11.30	på	Historiska	museet,	Narvavägen	
13-17.

§ 15.		Mötet	avslutades
2019-11-11	//	ab/mb	




